
Després d’aquest període de silenci des de les declaracions per anunciar el possible nou espai per a
la segona Escola Bressol Municipal, Nadons Sense Bressol, volem compartir amb tota la comunitat la
nostra posició davant aquestes darreres notícies i el procés seguit fins ara.

1. Un procés comunicatiu deficient i sense treball conjunt
Lamentem profundament la manca de diàleg i transparència en el procés. Tot i que inicialment se'ns
havia transmès la intenció d'informar-nos i convocar-nos a espais de treball adequadament, això no
ha passat. Esperàvem una trobada des de passat vacances. L’havíem demanat en diversos correus
sense resposta. Finalment, només se'ns va avisar el dia abans a partir d’un contacte informal
telefònic, d’assistir a una trobada l'endemà, unes hores abans de sortir el comunicat de l’ajuntament,
sense cap possibilitat real de participació o debat sobre la decisió presa. Sembla que l'única intenció
era poder dir que se’ns havia dit abans.

2. Un èxit de la pressió col·lectiva
Malgrat aquestes mancances, volem fer valdre que aquesta decisió és fruit de la pressió constant que
moltes famílies hem exercit al llarg dels darrers anys. Aquest canvi no s’havia produït fins ara, i és
gràcies a l’esforç col·lectiu que hem aconseguit que la necessitat d’una nova escola bressol es
reconegui i es comenci a concretar.

Tenim ganes de poder celebrar la inauguració d’una nova escola bressol. Esperem que d'aquí a final
de curs es pugui concretar i dur a terme el projecte de manera que el nou curs escolar ja compti amb
més famílies amb plaça a la bressol pública.

3. Seguim esperant una convocatòria formal per tal de sentir-nos part del procés.
Tot i que les notícies semblen optimistes pel que fa a la nova bressol, encara no tenim la seguretat
que això sigui possible per al nou curs 2025-2026. Han estat molts anys en els quals la qüestió
semblava d’urgència i esperançadora i s’ha seguit arrossegant la problemàtica any rere any. És per
això, que volem seguir presents en el procés i demanarem, les vegades que calgui, que se’ns impliqui
i se’ns mantingui informades de l’evolució d’aquesta per a aportar la nostra visió i buscar solucions en
benefici de les necessitats de les famílies del municipi.

Creiem que aquesta escola bressol ha de ser un espai obert i inclusiu per al barri. Volem participar en
el procés de disseny de l’espai perquè aquest pugui tenir altres usos que siguin beneficiosos per a
tothom, especialment en una zona amb una gran demanda de serveis comunitaris.

4. No volem avivar cap conflicte amb la comunitat de la mesquita
Som conscients que l'espai triat per a la nova escola bressol és actualment utilitzat per la comunitat
Alttawba amb un ús d’oratori. En el nostre col·lectiu hi ha diversitats d’opinions sobre la situació,
però mai el nostre objectiu com a grup ha estat desplaçar cap col·lectiu ni d’avivar conflictes entre
veïns. La necessitat d’una escola bressol és un servei per a tothom, incloent-hi famílies que tenen fills
en edat de bressol que ara fan servir la mesquita. Considerem que el paper de l’Ajuntament en la
gestió de l’espai és elemental i apostem perquè aquests facilitin espais de diàleg amb la comunitat
respectiva, igual que també l’exigíem amb la nostra plataforma.

5. Continuarem treballant pel consens i la millora del projecte
Des del grup, seguirem oberts al diàleg amb totes les parts implicades, incloent-hi les institucions i
els col·lectius afectats, per tal d’aconseguir que aquesta nova escola bressol sigui una realitat que
respongui a les necessitats de totes les famílies del poble i no deixi ningú enrere.

6. La lluita no s’acaba. Continuarem sempre treballant per una educació de qualitat 0-3 per
tothom: espais de criança, preus públics més accessibles, bones condicions laborals i per a infants.


